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2 Posiedzenie w dniu 21 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 21 stycznia 2025 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:53 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Wojciech Piątyszek, 

2. Patrycja Zys, 

3. Krzysztof Stachowiak, 

4. Marcin Michalski, 

5. Sławomir Rogoziński 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Damian Wita  - Zastępca Wójta 

2. Paulina Żłobińska   - Zastępca Kierownika Referatu Organizacyjno-Prawnego 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonała  Przewodniczący Komisji Wojciech Piątyszek 

serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 

4 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

 

2. Analiza umów z trenerami. 

 

  W punkcie tym został poruszony temat podpisania nowych umów z trenerami. 

Przewodniczący Wojciech Piatyszek oraz Zastępca Patrycja Zys poinformowali, iż w dniu 

16.01. br. Dokonali objazdu klubów sportowych na terenie gminy. Udało im się porozmawiać 

z trenerem w Tuchorzy, oraz z młodzieżą w Kopanicy, która czekała na zajęcia. Na temat 

trenerów zebrano same pozytywne opinie. Radny Marcin Michalski również potwierdził, iż 

trenerzy w Kopanicy bardzo się angażują w to, co robią.  

Komisja poruszyła również temat certyfikatów profilaktycznych dla trenerów. Na 

chwilę obecną trenerzy, nie posiadają takich dokumentów. 

W odniesieniu do tematu Zastępca Wójta Damian Wita poinformował, iż umowy dla 

trenerów są przygotowane. 11 lutego br. Ma odbyć się szkolenie z zakresu profilaktyki, które 

będzie obowiązkowe. Jeżeli, trener nie będzie w nim uczestniczyć nie zostanie z nim 

podpisana umowa.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Patrycja Zys pytała, czy ilość zatrudnionych 

trenerów będzie taka sama, jak w ubiegłym roku. 

Tu Pani Paulina Żłobińska odpowiedział, iż umowy są przygotowane dla 16 osób, a w 

ubiegłym roku było 14 trenerów. 



Zgodnie z umową trenerzy sporządzają sprawozdanie z przeprowadzonych zajęć. 

Dodatkowo Pani Żłobińska poinformowała, iż trenerzy zapoznali się również ze standardami 

ochrony małoletnich.  

 

 

3. Wolne głosy i wnioski. 

 Wobec braku innych głosów i wniosków posiedzenie zakończyło się o godz. 12:53. 
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Przygotował(a): Natalia Fornalik 

 

 


